
Synpunkt på Diab AB:s undersökningssamråd – ansökan om ändringstillstånd enligt miljöbalken 

 

Naturskyddsföreningen i Södra Halland ser bara positivt på återvinning av plastmaterial.  

Vi vill dock uppmana att se till så att materialet stannar på området. Mycket material, såsom plast, 

kartong, frigolit m.m. sprids från bl.a. Diab (och andra industrier) ner på sluttningen mot Lagan (längs 

med Hälsans stig) vid kraftig vind. 
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